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Abstract (en)
The construction element (10) has an organic vegetation layer (1) which is connected with organic binding agents to form a stiff-plastic block and
is reinforced by plant fibres. A claw fabric (2) for fixing a seed layer is bonded in place on the top side. A base fabric (4) is bonded in place on the
underside of the vegetation layer (1), which base fabric (4) serves to secure the topmost soil layer. The construction elements (10) are individually
fastened in the slope subsoil by anchors (5). At the head, the anchors (5) have pressure-distribution plates which grip into the claw fabric (2). Several
construction elements (10) are joined together to form a facing capable of showing plant growth over its entire area. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Bauelement (10) weist eine organische Vegetationsschicht (1) auf, die mit organischen Bindemitteln zu einem steifplastischen Block verbunden
und durch Pflanzenfasern armiert ist. Auf der Oberseite ist ein Krallgewebe (2) zur Fixierung einer Keimschicht eingebunden. Auf der Unterseite
der Vegetationsschicht (1) ist ein Grundgewebe (4) eingebunden, das der Sicherung der obersten Bodenschicht dient. Die Bauelemente (10) sind
einzeln mit Ankern (5) im Böschungsuntergrund befestigt. Die Anker (5) besitzen am Kopf Druckverteilplatten, die in das Krallgewebe (2) eingreifen.
Mehrere Bauelemente (10) sind zu einer vollflächig begrünbaren Verkleidung zusammengefügt.
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